
Vellko dela za kadrovike - Člani kadrovske koordinacije pri pred-
sedstvu SZDL so imeli, posebno v zadnjih dveh mesecih, polne roke
dela. Pri evidentiranju možnih kandidatov sicer niso imeli posebnih
težav, nanje so naleteli le pri evidentiranju vodstvenih kadrov za
nekatere DPO.

• • •
Volllna konferenca - Prve dni novembra je bila programsko-

volilna konferenca SZDL. Po resnih in temeljitih pripravah je bilo
kooptiranih nekaj novih članov predsedstva in sekcij organizacije.
Novi predsednik KK SZDL v KS Tabor Miro Naglič je za uvod predlo-
žil zbranim krajanom obširen program dela za nastopajoče man-
datno obdobje, ki so ga prisotni v celoti sprejeli.

KS Tabor
ZRVS z novim vodstvom - Tudi organizacija ZRVS pri KS Tabor je

pričela z delom. Menimo, da je novi odbor pod vodstvom predsed-
nika Radovana Tavzesa že precejšnje jamstvo za nadaljnjo poglob-
Ijeno jn aktivno delo te organizacije. Ne gre pozabiti, da je bila prav
ta organizacija nekoč najprizadevnejša na področju občine Center.

• • •
DU na Taboru ne počlva - Šahisti-upokojenci pridno vadijo za

nadaljnje zimske šahovske turnirje, balinarji pa so sklenili, dasi bodo
z zimsko rekreacijo nabrali dovolj novih moči za tekmovanja v novi
sezoni B. L.


